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  1967-1965الصراع عمى السمطة في إندونيسيا 

دراسة جغرافية 
وراء ىذه الدراسة   , وقد ىدف الباحث من1967-1965تناولت ىذه الرسالة موضوع الصراع عمى السمطة في إندونيسيا خلال المدة  

موضوع الى تشخيص الاسباب والنتائج الرئيسية ليذا الصراع, ومراحل تسمسمو واىداف كل طرف من الاطراف المحركة ليذا الصراع. تكمن اىمية 
ناً رحباً لمعديد من في المكانة الميمة التي تحتميا إندونيسيا في جنوب شرق اسيا, وما حفل بو تاريخيا من احداث جمة جعمتو ميدا ىذه الرسالة

 .فصول وخاتمة وملاحق وقائمة المصادر واربعة ىذه الرسالة من مقدمة تالدراسات التاريخية الاكاديمية. تكون
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              This thesis deals with Power conflict in Indonesia from 1965 to 1967. The researcher aims at investigating 

the causes and results of this conflict, its Development stages and the intentions of the involved parties It lies the 

importance of the subject of this thesis in the important position occupied by Indonesia in Southeast Asia, which, 

by its history and ceremony of the great events made him an arena welcomed many of the Academy of Historical 

Studies. Formed this thesis of introduction, four chapters and a conclusion and supplements and fished List.             

  


